

Terms & Conditions

Dubai Ice Rink

Offer is valid upon payment on Citibank Credit and Debit Cards only.

Discount is not valid in conjunction with any promotion and not valid during public holidays.

Offer can be redeemed over the counter at the mentioned attraction.

Offer is valid until April 30, 2026.

Dubai Aquarium and Underwater Zoo

Offer is valid upon payment on Citibank Credit and Debit Cards only.

Discount is not valid in conjunction with any promotion and not valid during public holidays.

Offer can be redeemed over the counter at the mentioned attraction.

Offer is valid until April 30, 2026.

Mleiha Archaeological Centre

Offer is valid upon payment of a Citi Credit or Debit Card.

Offer is valid during public holidays except on blackout date: 31 December 2025.

Discounts cannot be combined with other offers and are valid only for select experiences on www.discovermleiha.ae

To avail the offer, prior reservation is required and call +971 6802 1111, or send

email to MleihaManagement@discovermleiha.ae and customer must mention the offer at the time of booking.

Offer valid until May 31, 2026.

City sightseeing Sharjah & Sharjah Boat Tour

Offer is valid upon payment of a Citi Credit or Debit Card.

Discount is valid during public holidays except on blackout date: 31 December 2025.

Offer can be avail at the cashier's counter of the featured attraction.

For more information, please call customer service number +971 6525 5200.

Offer valid until May 31, 2026.

IMG Worlds

30% discount on General Admission Tickets calculated at the rack rate (1+4 Family Members).

Guest will have to use Citi Bank credit or debit card to redeem the offer.

Kids below 1.05m height enter the Park free.

For more details contact IMG contact center on 60050096 / +971 4 403 8888 or drop us a line at guestrelations@imgworlds.com.

This offer is not valid in conjunction with any offer or promotion.

For Park rules visit: www.imgworlds.com.

Offer is valid until Jan 10, 2026.

الشروط والأحكام

Dubai Ice Rink

العرض سار عند الدفع باستخدام بطاقات الائتمان والخصم من سيتي بنك فقط. الخصم غير صالح مع أي عرض ترويجي آخر وغير صالح خلال العطلات الرسمية. يمكن الاستفادة من العرض عند الدفع في الموقع المذكور. العرض سار حتى 30 أبريل 2026.

Dubai Aquarium and Underwater Zoo

العرض سار عند الدفع باستخدام بطاقات الائتمان والخصم من سيتي بنك فقط. الخصم غير صالح مع أي عرض ترويجي آخر وغير صالح خلال العطلات الرسمية. يمكن الاستفادة من العرض عند الدفع في الموقع المذكور. العرض سار حتى 30 أبريل 2026.

Mleiha Archaeological Centre

العرض سار عند الدفع باستخدام بطاقة الائتمان أو الخصم من سيتي. العرض سار خلال العطلات الرسمية باستثناء التاريخ المحجوب: 31 ديسمبر 2025. لا يمكن الجمع بين الخصومات والعروض الأخرى، ويسري فقط على تجارب محددة على الموقع: www.discovermleiha.ae. للاستفادة من العرض، يجب الحجز مسبقاً عبر الاتصال على +971 68021111 أو إرسال بريد إلكتروني إلى MleihaManagement@discovermleiha.ae، ويجب على العميل ذكر العرض عند الحجز. العرض سار حتى 31 مايو 2026.

City sightseeing Sharjah & Sharjah Boat Tour

العرض سار عند الدفع باستخدام بطاقة الائتمان أو الخصم من سيتي. الخصم سار خلال العطلات الرسمية باستثناء التاريخ المحجوب: 31 ديسمبر 2025. يمكن الاستفادة من العرض عند الدفع في الكاشير في الوجهة المذكورة. للمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بخدمة العملاء على الرقم +971 6525 5200. العرض سار حتى 31 مايو 2026.

IMG Worlds

خصم 30% على تذاكر الدخول العامة بسعر الريف (1+4 أفراد من العائلة). يجب استخدام بطاقة الائتمان أو الخصم من سيتي بنك للاستفادة من العرض. الأطفال الذين يقل طولهم عن 1.05 متر يدخلون المنتزه مجاناً. لمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مركز اتصال IMG على +971 4 403 888 / 60050096 أو مراسلتنا على guestrelations@imgworlds.com. هذا العرض غير صالح مع أي عرض أو ترويج آخر. للاطلاع على قوانين المنتزه، يرجى زيارة: www.imgworlds.com. العرض سار حتى 10 يناير 2026.